DS-6v2 6"Double Square 6"滑动直角尺





Congratulations on the purchase of your newDS-6v2 6" Double Square.

GENERAL USAGE NOTES

The DS-6v2 6" Double Square has stainless steel body.

The 6" Imperial blade features left-to-right and right-to-left reading 32nds and 16ths.(The 150mm Metric blade features left-to-right and right-to-left reading 1 mm with extra 0.5mm resolution at the end.) Flipping the square over reveals the same scale on the same edge.

SPECIFICATION

Model	Name	Measuring	Reading
		range	resolution
DS-6v2-M	6" Double Square	0~150mm	1mm
	(Metric)		
DS-6v2-I	6" Double Square	0~6"	1/32"
	(Imperial)		

REMOVING THE BLADE

The DS-6v2 blade is removable. To remove the blade, simply loosen the lock knob and pull the blade out of the body.

To reinsert a blade, slide it into the body with the flange of the lock screw inside the groove of the blade. Position the blade as desired and tighten the lock knob.

The blade can be reversed by using the lock to rotate the lock screw 180° before reinserting the blade.

CARE AND MAINTENANCE

The DS-6v2 is made of long lasting and hard wearing materials. Stainless steel requires very little maintenance. A clean, soft cloth will easily clean your Double Square.

All the surfaces of the main body are complete PVD coated presenting good scratch resistance and hardness. A soft cloth will easily clean the surfaces as well.

Never use anything abrasive on the surfaces.

恭喜您购买了 DS-6v2 6"滑动直角尺。

一般用法说明

DS-6v2 6"滑动直角尺的组成构件均为不锈钢材质。

产品规格

型号	名称	测量范围	读数精度
DS-6v2-M	6"滑动直角尺(公制)	0~300mm	1mm
DS-6v2-I	6"滑动直角尺(英制)	0~6"	1/32"

刻度尺上的刻度为不同向双向刻度,可从两侧 (左向右,右向左)同时读数。

公制刻度尺末端设有 0.5mm 精度读数刻度线。 英制刻度尺同时具有 1/32" 和 1/16" 两种精度。

移除尺子

滑动直角尺的尺子可以拆卸。要移除尺子,只需松开锁定旋钮,将尺子从角尺主体中拉出。要重新插入尺子,将尺子滑入角尺主体,让锁紧螺钉的凸缘处于尺子上凹槽内,根据需要定位尺子位置,拧紧锁紧旋钮。

要将尺子进行 180°翻转,需在重新插入尺子之前,将锁紧螺钉转动 180°。

维护保养

DS-6v2 滑动直角尺构件均由不锈钢材料加工而成,尺子和直角尺主体表面都做过 PVD 涂层处理,具有良好的抗划伤性和硬度。只需要很少的维护即可。用一块干净的软布就可以轻松清理你的滑动直角尺。

不要使用任何粗糙的清理材料。



Warranty

All returns, replacements, technical services, and support shall be handled by distributor's customer service organization. If there is a defect on the workmanship of the tool (with no fault of the customer) within one year from the original date of purchase, please contact with the distributor's customer service organization and they will determine whether to repair or replace the tool.

质保

所有退货、换货、技术服务和支持均由经销商的客户服务机构负责。 如果在原始购买日期后一年内发现工具存在工艺缺陷(客户无过),请与经销商 客户服务机构取得联系、并由该服务机构决定是否对工具进行修理或更换。

> Bridge City Tool Works www.bridgecitytools.com